
Lijst van vragen aan de Algemene Rekenkamer over het Rapport
bij het Jaarverslag van het Ministerie van VROM en van de
begrotingsstaat van het Waddenfonds 2008

1
De minister geeft in haar reactie aan dat er geen sprake meer is van
ernstige onvolkomenheden omdat er veel verbeterd is ten opzichte van
voorgaande jaren. Onderschrijft u deze reactie?

2
Bent u van mening dat de Kamer in staat is om het ministerie van VROM
adequaat te controleren met dit jaarverslag?

3
Waaruit blijkt het ontbreken aan financieel bewustzijn op het ministerie
exact? Is er een analyse te maken van de oorzaak van dit ontbrekende
besef? Speelt formatie hier een rol?

4
Heeft u de indruk dat VROM de rechtmatigheid ten aanzien van de
verplichtingen verbeterd heeft? Welke consequenties hebben deze
onrechtmatigheden voor de gedane betalingen?

5
Bent u van mening dat het ministerie de financiële onvolkomenheden
inderdaad al heeft verbeterd, zoals de minister aangeeft in haar reactie?

6
SenterNovem geeft € 1.6 miljard uit. Bent u van mening dat VROM actief
zou moeten werken aan vergroting van de controle, aansturing en
afrekenen op de prestaties?
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